
Referart Bylaugsmøde  

Mandag 2. aug 2021 

 

Tilstede:  

Thomas, Jette, Torben, Jørdis, Inga, Ingelise, Preben, Tue, Pernille og Pia 

Afbud: 

Lone 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

OK 
 

2. Nyt fra oldermanden 

En af vores to lejere har opsagt lejemålet. Der er en anden i kikkerten.  

 
3. Beretning fra kassereren 

a) Der er kommet mange tilmeldinger efter udsendelse af målrettede mail. 

Der er nu 119 hustande.  

b) Glemt fra sidste møde: Desuden laver Pernille et nyt forsøg på en folder 

til velkomst, hvor vi kigger på en model med et gavekort til en fællesspisning 

for nye tilflyttere. 1. forslag til næste møde 
 

4. Nyt fra udvalgene. 

a) Sæbyposten – Intet nyt 

b) Vej / Trafik 

c) Legeplads 

d) Hjemmeside / Facebook / PR 

e) Aktivitetsgruppen 

i. Startet op snarest muligt mht. juelmarked og jubilæumsfest  
f) Infostander, Inga 

i. Er sat op, og er rigtigt fint 

g) Landsbyudvalget, Inga 

h) Repair-cafe, Inga 

i) Haven, Inga 

i. Sammen med Vores vilde Sted laves der områder med vilde 

blomster omkring flere steder ved gadekæret og et sted i 

haven. Græsset ved gadekæret slås i gange og står ellers højt. 
j) Andre arbejdsgrupper der er tilknyttet Bylauget 



i. Pavillonen: her tager Torben en snak med kommunen om hvad 

vi overhovedet må bygge. 
k) Nyt Telt 

i. Der er en mulighed for at få midler til en nyt telt af rigtig kraftig 

kvalitet med midler fra LAG (Lokale Aktions Grupper), hvor 

man i et samarbejde med lokale virksomheder osv. kan 

komme i betragtning. Vi skal stille 25,000 og Hornbeer andre 

25,000, så får vi 100.000 til et telt med stålrør og kraftig 

sektionsopdelt teltdug (cirkustelt kvalitet). Vi undersøger 

muligheder og betingelserne. Hornbeer vil gerne være med. 

Inga har bolden. 
 

5. Arrangementer 

       d) Sommerfesten 

 45 tilmeldte nu. Hoppeborg lejes hvis der er 10 børn, der deltager 

 Hjælp til teltopslag, opsætning etc. samt oprydning søges 

 Der kommer 20 min underholdning fra Revyen på bagtrappen 

 Yellow Bird havde desværre ikke tid til at spille denne dag. 

 Kim bestiller toiletvogn 

 Ole styrer baren 

Husk afspritning 
     e) Loppemarkedet 

 Caféen flyttes til huset 

 Kim bedes om at bestille toiletvogn også til denne dag 

 Bylauget skal igen have en bod 

 Thomas klare div. ansøgning mht. trafik omlægning etc. 

 Tue klare afhentning af skilte på materielpladsen 

 Parkering hvor? 

 De store skilte sættes op 16/5 (Tue med hjælp) 

 Husk også vores A-mænd 

 Pia laver event på FB. Lone distribuere til div. foraer. 

Husk afspritning 

 
6. Den Gamle Skole 

a) Status, Torben 

i. Skolestuegulv er færdigt 



ii. De udestående vinduer laves over langs. Nu er der pause pga. 

kalkning af facader. Måske kan der nås lidt mere inden, det 

bliver for koldt – ellers til foråret. 

iii. Der opsættes fejelister, som Inga har lovet at male 
b) Husudvalget, Ingelise 

i. Rengøring til Jørdis forøges til 500 kr. 

ii. Vi blev enige om at indkøbe et lærred til foredrag og 

filmforevisning – Inga køber – senere 

iii. Skolen skal kun udlejes til private fester til medlemmer 

indenfor Sæbyområdet plus evt. kulturarrangementer 
 

7. Bylaugshuset 

a) Status, Torben 

i. Endnu ikke gået i udbud da sagen er hos Kort- og 

Matrikelstyrelsen endnu. 
 

8. Gadekær, Jørdis 

a) Sivene skal skæres ned (fra bredden for ikke at forstyrre bunden) inden 

loppemarkedet 
 

9. Indkommende forslag 

a) Intet 

 

10. Fastlæggelse af næste møde 

7. oktober kl. 18.00. Mad ved Pernille og Jørdis hjælper 
 

11. Eventuelt 

 

 


